
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

31 Juli 2024 kl 10.00 hos Caroline 

 

 

Närvarande: Tobias Brask, Ann-Louise Abbestam, Lena Elisson, Gunnar 

Ericsson, Kjell Frunck, Gustaf Lindskog, Caroline Prabert, Karin Wennström, 

Martin Widin 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande – Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 26 juni 2024 godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsperson – Till justerare utsågs Lena Elisson att jämte 

ordföranden justera dagens protokoll. 
 

5. Sparkontot – Som sades på senaste mötet har Martin sänt in ansökan till 
Skatteverket för att öppna ett konto på SBAB, för att sedan kunna föra 

över delar av vårt kapital dit för att få bättre ränta. Martin kontaktar dem 
för att höra hur det går. 

 

6. Hjärtstartare – Upp emot 15 personer har önskat donera extra pengar 
(500 sek) till hjärtstartaren. Pengarna swishas till Malenbo. Abbe sänder 

ett sms till alla berörda med den informationen. Likaså ordnar hon med 
plaketten som sätts upp bredvid hjärtstartaren. Vi diskuterade var en 

eventuell ytterligare hjärtstartare skulle kunna placeras. Inget ännu 
bestämt om en sådan. 

 
7. Översvämningsfrågan – Vi bildade en arbetsgrupp för detta, som vi 

kallar ”Vattengruppen”. Från styrelsen ingår Tobias och Ann-Louise. Kaj 
Abbestam har också tackat ja till att vara med. Han är dessutom med i 

NSVAs styrelse. Andra externa personer kommer också att tillfrågas. 
Tobias, Gunnar och Gustaf kontaktar dessa personer. Post minute note: 

Gustaf frågade Ulf Andersson från Båstad rör, som bor i det drabbade 
området, som tackade ja till att vara med.  

 

Vi kommer boka möte med kommunen, NSVA och Länsstyrelsen och be 
om ett helhetsgrepp, en plan. Johan Swanstein, kommunstyrelsens 

ordförande, är med i arbetsgruppen kommunen samordnat, så politikerna 



är därmed involverade. Ann-Louise skriver ett mail till honom.  

När vi har mer information sänder vi ut ett nytt nyhetsbrev till alla 
medlemmar som lämnat oss sina mailadresser. 

Intressant sida som är sammanställd av drabbade på Tulpanvägen: 
https://vattenkaos.se/   

 
8. Bänkar säsong -24 –  

Gustaf inhandlade en fin träbänk och sponsrar med sitt företag. Står nu 
med en plakett på ryggstödet. För att skona den från höststormar och 

regn tar vi in den i omklädningsrummet samtidigt som vindskydden på 
bryggan ställs in där för vinterförvaring. 

 

9. Busskur vid Kungsbergsvägens hållplats – I väntan på att frågan 
kommer upp på kommunstyrelsens möte lägger Abbe in en förfrågan om 

att hållplatsen samtidigt byter namn till Malens torg. Hållplatsen har ju 
flyttats dit. 

 
10. Stationshuset – Vi har ännu inte sett att något ”Båstad” kommit upp på 

stationshuset. Många stationshus ägs av Jernhusen, men i Båstad äger 
trafikverket stationen, men stationshuset ägs av kommunen. Kjell hör 

med Hans Paganus när han är åter från semestern. 
 

11. Banvallen – Ingen röjning för bättre utsikt har ännu skett vilket 
kommunen lovade i höstas. Kjell fortsätter driva detta. 

 
12. Portalen – Abbe föreslog att vi lägger till texten KURORT respektive 

BADORT på portalen, liksom det står på den ursprungliga portalen. I 

protokollet från 31 aug 2020 står det vilka färger Johanna från Torekov 
använde för att måla portalen. Vi kan därmed göra detta själva. Johanna 

skulle behöva få den transporterad till Torekov för att göra jobbet, vilket 
blir onödigt krångligt.  

 
13. Paviljongen Malens Havsbad – Abbe tog ju på årsmötet upp idén om 

att sätta upp bilder i paviljongen, från hur Malens havsbad en gång såg 
ut. Hon har även varit i kontakt med kommunen för att få tillstånd att 

göra detta. Abbe jobbar vidare med detta och alla medlemmar är 
välkomna att lämna in förslag och bilder. 

 
14. Övriga frågor – En medlem på Floravägen har önskat få tillbaka 

övergångstället vid Floravägen som leder upp mot Drivan. Kommunen tog 
bort detta då reglerna från trafikverket är att det inte får vara för tätt med 

övergångställen. Man tog bort det vid Doktorsvillan/Havsbadsvägen, då 

järnvägsstationen flyttade ut, och gjorde istället ett vid närmaste 
busshållplats. Samtidigt tog man bort det vid Floravägen för att göra ett 

vid bageriet. Vi anser att det inte är någon skada att det finns fler 
övergångställen i Båstad, då det sommartid ändå ofta är långsamt 

rullande köer genom Båstad. Det skulle då underlätta för bilar från 
sidovägarna att ta sig ut på Köpmansgatan. Detta är i dagsläget nästan 

omöjligt som vi alla vet. Caroline sänder ett ”medborgarförslag” till 
kommunen om detta. 

 
 

https://vattenkaos.se/


Vi talade också om eluttag för billaddning vid Malens torg. Abbe lägger in 

ett medborgarförslag om detta. 
 

15. Nästa möte – i september. Caroline sänder ut förslag på datum.   
 

16. Avslutning – Ordföranden tackade alla, samt förklarade mötet avslutat. 
 

 

Båstad den 7 Augusti 2024 

 

 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Lena Elisson        Tobias Brask, ordförande 


